### How to buy and stake CSNP.

### Русский:

Привет! Я хочу рассказать вам, как купить и застейкать токен CSNP.

Несколько слов о CrowdSale Network. Это децентрализованная платформа для сбора средств. Любое физическое или юридическое лицо может подать заявку на листинг для сбора средств.

Купить и застейкать CSNP очень легко, вам нужно сделать следующие шаги:

- 1. Создайте учетную запись. Укажите имя, адрес электронной почты и логин вашего приглашающего, после чего вы получите электронное письмо со ссылкой для активации, после чего вам нужно будет придумать свой пароль. Указание приглашающего здесь является обязательным, поэтому во избежание проблем при создании аккаунта зарегистрируйтесь по моей ссылке в описании.
- 2. Купите токены CSNP, минимум 500! Купить токены можно двумя способами: прямо на сайте или на бирже. Проверим оба варианта.
- 2.1 в сети CrowdSale через биткойн в разделе «Финансы»: сгенерируйте адрес, переведите биткойн и купите токены CSNP.
- 2.2 через обмен: сгенерируйте адрес в личном кабинете CrowdSale Network, перейдите на биржу Coinsbit, купите токены и переведите их в свой личный кабинет, обязательно укажите идентификатор транзакции и нажмите кнопку «Я оплатил» в личном кабинете.
- 3. Когда токены CSNP находятся на вашем балансе, вы можете перейти к стейкингу: найдите CSNP и выберите вариант стейкинга, напишите количество токенов, выберите план и укажите источник токенов CSNP. Затем нажмите кнопку «Отправить», и да начнется стейкинг!

Надеюсь, мое руководство помогло вам разобраться, как построить систему пассивного заработка на платформе CrowdSale Network! На растущем рынке вам необходимо знать прибыльные платформы!

Также хочу поздравить команду Crowdsale Network с 3-летием платформы!

## **English:**

Hello! In a growing market, you need to know profitable platforms and CrowdSale Network is one of them! I want to tell you how to buy and stake a CSNP token.

Few words about the CrowdSale Network. It is a decentralized fundraising platform. Any person or company can apply to be published on the CrowdSale Network website for fundraising.

It's really ease to buy and stake CSNP, you need to do next steps:

First step. Create an account on the CrowdSale Network website. Specify the name, email and login of your inviter, after which you will receive an email with an activation link, after which you will need to come up with your password. Specifying the inviter is mandatory here, so to avoid problems when creating an account, register using my link in the description.

Second step. Buy CSNP tokens directly on the website, minimum 500! You can buy it through bitcoin. In the Finance section click Bitcoin, then generate an address, transfer bitcoin and buy CSNP tokens.

Third step. When CSNP tokens are in your balance, you can proceed to staking: find CSNP and select the staking option, write the amount of tokens, select the plan, and indicate the source of CSNP tokens. Then click the Submit button and staking will begin.

I hope my guide helped you figure out how to build a passive earning system on the CrowdSale Network platform! Also want to congratulate the Crowdsale Network team on the 3rd anniversary of the platform!

Second step. Buy CSNP tokens, minimum 500! You can buy tokens in two different ways: directly on the website or on the exchange. Let's check both options:

On the CrowdSale Network — through bitcoin in the Finance section: generate an address, transfer bitcoin and buy CSNP tokens.

Through the exchange — generate an address in your CrowdSale Network personal account, go to exchange Coinsbit, buy tokens and transfer it to your personal account, be sure to indicate the transaction ID and click the "I paid" button in your personal account.

# How to buy and stake CGEN.

## Русский:

Привет ребята! Поздравляю всех, кто купил ранее токены CGEN! У команды для всех хорошие новости! Они перенесли смарт-контракт на блокчейн HARMONY. Сотрудничество CGEN с HARMONY продолжается, и я думаю, что это будет очень хорошо для CGEN!!

В моем предыдущем видео вы можете узнать, как купить и поставить Nayuta Coin и токен CSNP. И сегодня я покажу вам, как купить токен ONE, а затем вы сможете купить на них CGEN.

И так, для начала вам нужно создать Trust wallet. Заходим на trustwallet.com и скачиваем программу на свой мобильный телефон. После этого вы получите мнемоническую фразу, которую нужно ввести внутри расширения, которое называется Math Wallet. Ссылки на инструкцию по получению кошелька CGEN Harmony вы найдете в описании.

Купить CGEN действительно легко, вам нужно сделать следующие шаги:

- 1. Зайдите в dashboard.cgen.network и войдите в систему через расширение браузера вашего кошелька Math wallet. Внутри панели управления вы можете увидеть свой адрес кошелька Harmony и количество токенов ONE.
- 2. Купите токены ONE на Binance и перенесите его на свой кошелек Harmony. Транзакции очень быстрые, до 3 минут.
- 3. Нажмите Buy CGEN, введите количество токенов, например 1 001, и нажмите «Buy Tokens». Вот и все! Токены уже на вашем балансе, просто обновите страницу:)

Также я хочу поздравить команду сети Crowdsale с 3-й годовщиной создания сетевой платформы Crowdsale! Желаю им перспектив и успехов! Будь здоровья и богатства!

Всем спасибо за внимание, до новых встреч!

### English:

Hello guys! Today I will show you how to buy ONE token and change them to CGEN and stake it. So for the first you need to make a trust wallet. Let's go to trustwallet.com, and download the program on your mobile phone. After you will get the mnemonic phrase which you need input inside the extension which is called Math Wallet. Links to the instruction on how to get a Harmony wallet you will find in the description.

It's really ease to buy this token, you need to do next steps:

First step. Go inside the <u>dashboard.cgen.network</u> and login via your Math wallet browser extension.

Inside the dashboard you can see your address of a harmony wallet and the amount of the ONE tokens.

Second step. Buy ONE token on Binance and transfer it on your Harmony wallet. Transactions are very fast, up to 3 minutes.

Third step. Press Buy CGEN, enter the amount of tokens, for example 2000 and press "Buy Tokens". Then press close.

That's all! Tokens already on your balance, just refresh the page!

Also, I want to congratulate the Crowdsale network team, with the 3rd anniversary of the crowdsale network platform! Few words about the CrowdSale Network. It is a decentralized fundraising platform. Any person or company can apply to be published on the CrowdSale Network website for fundraising. I wish them prospects and success! Be health and wealth!

Thank you all for attention, good by!

# How to buy and stake Nayuta Coin.

### Русский:

В своем последнем видео я рассказал вам о платформе CrowdSale Network, в которой различные компании могут размещать свои проекты для привлечения финансирования.

Сегодня я хотел бы поговорить о проекте Nayuta Coin, который поддерживает стейкинг на платформе CrowdSale Network. Nayuta Coin создана южнокорейской компанией Nayuta, производит натуральную косметику и средства личной гигиены. Монеты Nayuta будут использоваться для покупки товаров, выплачиваются в качестве бонусов за приглашение друзей и так далее.

Купить и поставить на стейкинг Nayuta Coin очень легко, вам нужно сделать следующие шаги:

- 1. создайте учетную запись на платформе CrowdSale Network (как это сделать я уже описывал в предыдущем видео);
  - 2. перейдите в раздел финансы и пополните свой биткоин счет;
- 3. Найдите Nayuta в списке монет и нажмите кнопку «Купить». Важный момент: вы можете получить бонус 33%, а если вы купите более чем на 500 долларов, вы также получите бонус в токенах CSNP. Поэтому выгоднее всего будет купить 4000 + Nayuta Coins, чтобы получить в качестве бонуса 500+ токенов CSNP и отправить их также на стейкинг.
- 4. нажмите «Stake», укажите количество токенов, выберите период стейкинга, укажите источник токенов и затем нажмите кнопку «Отправить». Ваш стейкинг начнется.

Вот и все, необходимые ссылки вы найдете в описании под видео.

Также хочу поздравить команду Crowdsale Network с 3-й годовщиной создания платформы! Желаю им больших перспектив и успехов! Будьте здоровы и богаты!

### **English:**

Good day! Today I would like to talk about Nayuta Coin, which is supported by staking on the CrowdSale Network platform. It was created by South Korean company Nayuta. For now it produces natural cosmetics and personal care products. Tokens will be used to buy goods, paid as bonuses for inviting friends and so on.

It's really ease, to buy and stake Nayuta Coin, you need to do next steps:

First step. Create an account on the CrowdSale Network platform (I've already described how to do it in a previous video).

Second step. Go to the finance section and fund your account with bitcoins.

Third step. Find the token in the list of coins, and click the Buy button. Important point: you can get a bonus 33%, and if you buy more than \$ 500, you will also receive a bonus in CSNP tokens.

Fourth step. Click staking, specify the amount of tokens, select the period, write source of tokens and then click the "Submit" button. Your staking will begin.

And that's all, you will find the necessary links in the description under the video.

I also want to congratulate the Crowdsale Network team on the 3rd anniversary of the platform! Few words about the CrowdSale Network. It is a decentralized fundraising platform. Any person or company can apply to be published on the CrowdSale Network website for fundraising. I wish them great prospects and success! Good bye!

\_\_\_\_\_\_

#### **Description under the video:**

How to buy and stake CSNP.

#### **CSNP links:**

Crowdsale Network website — <a href="https://crowdsale.network/">https://crowdsale.network/</a> Coinsbit — <a href="https://coinsbit.io/ru/trade/CSNP\_BTC">https://coinsbit.io/ru/trade/CSNP\_BTC</a> Referral link —

CrowdSale Network - An unique algorithm for selecting projects before the ICO. Projects cut down marketing and packaging expenses. Thanks to our experts working through our representative offices in the countries of the world, we provide innovative technical solutions.

CrowdSale Network - A business accelerator. Platform that combined with a crowdfunding platform for the new generation. We support socially important projects that improve and change the quality of life of each person.

staking, mining, CSNP, CGEN, Nayuta Coin, CROWDSALENETWORK, bitcoin, cryptocurrency, blockchain, DeFi, bounty, money, btc, cryptotrading, trading.

#### How to buy and stake CGEN.

#### **CGEN links:**

Crowdsale Network website — <a href="https://crowdsale.network/">https://crowdsale.network/</a>

CGEN website — <a href="https://cgen.network/">https://cgen.network/</a>

Buy CGEN coin here: <a href="https://dashboard.cgen.network/#/">https://dashboard.cgen.network/#/</a>

Buy ONE coin on Binance — <a href="https://www.binance.com/ru/trade/ONE">https://www.binance.com/ru/trade/ONE</a> BTC

How to get a CGEN Harmony wallet —

https://crowdsale.network/details/cgen-started-working-on-the-harmony-one-blockchain/

Math wallet — <a href="https://www.mathwallet.org/en-us/">https://www.mathwallet.org/en-us/</a>

Trust wallet — <a href="https://trustwallet.com/">https://trustwallet.com/</a>

Referral link —

CrowdSale Network - An unique algorithm for selecting projects before the ICO. Projects cut down marketing and packaging expenses. Thanks to our experts working through our representative offices in the countries of the world, we provide innovative technical solutions.

CrowdSale Network - A business accelerator. Platform that combined with a crowdfunding platform for the new generation. We support socially important projects that improve and change the quality of life of each person.

staking, mining, CSNP, CGEN, Nayuta Coin, CROWDSALENETWORK, bitcoin, cryptocurrency, blockchain, DeFi, bounty, money, btc, cryptotrading, trading.

#### How to buy and stake Nayuta Coin.

### **Nayuta Coins links:**

Crowdsale Network website — <a href="https://crowdsale.network/">https://crowdsale.network/</a> Nayuta Coin website — <a href="https://www.nayutacoin.info/">https://crowdsale.network/</a> Nayuta Coin website — <a href="https://www.nayutacoin.info/">https://www.nayutacoin.info/</a> Referral link —

CrowdSale Network - An unique algorithm for selecting projects before the ICO. Projects cut down marketing and packaging expenses. Thanks to our experts working through our representative offices in the countries of the world, we provide innovative technical solutions.

CrowdSale Network - A business accelerator. Platform that combined with a crowdfunding platform for the new generation. We support socially important projects that improve and change the quality of life of each person.

staking, mining, CSNP, CGEN, Nayuta Coin, CROWDSALENETWORK, bitcoin, cryptocurrency, blockchain, DeFi, bounty, money, btc, cryptotrading, trading.